

Speaker 2017

Philipp Grabensee

Co-Founder & Deputy Chairman
Afilias



Philipp Grabensee ist Mitgründer und stellvertretender Vorstandsvorsitzender von Afilias. Er hat umfangreiche Erfahrung im DNS und leitet das internationale Team für Regierungsbeziehungen. Philipp Grabensee ist aktiver Anwalt und Partner bei SHSG Rechtsanwälte und Fachanwälte für Strafrecht. Zuvor war er für den Names Council bei der ICANN Domain Name Supporting Organization tätig. Von 2003 bis 2014 war er Vorstandsvorsitzender bei Afilias.

Philipp Grabensee is a co-founder and Deputy Chairman at Afilias. He has extensive experience in DNS and leads Afilias' worldwide government relations team. Philipp Grabensee is a practicing lawyer and partner of the law firm SHSG, Rechtsanwälte und Fachanwälte für Strafrecht. He was previously a member of the Names Council in the ICANN Domain Name Supporting Organization. He served as Chairman of the Afilias board from 2003 to 2014.

Das Forum von
DENIC, nic.at und SWITCH

... **Domain**
pulse